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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 

Compartiment de lucru consilieri judeţeni 

Nr.17226 din 27.06.2023 
 

    PROCES - VERBAL 

încheiat astăzi, 27.06.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ 

cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.581 din 21.06.2023 a Preşedintelui 

Consiliului Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la 

cunoştinţă publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 

      Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 

      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  

   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 36. 32 de consilieri judeţeni sunt 

prezenţi în sală şi 4 consilieri judeţeni participă la şedinţă on-line. (Domnul consilier Boca Laurenţiu, 

domnul consilier Gavriliu Adrian, domnul consilier Margină Gelu şi domnul consilier Pîslaru Marius.) 

  Consilierii judeţeni prezenţi în sală îşi vor exercita votul individual, deschis şi îl exprimă în mod 

electronic prin intermediul sistemului tehnic de votare din dotarea sălii de şedinţe, iar consilierii judeţeni 

care participă on-line îşi vor exercita votul individual, deschis şi îl exprimă în mod electronic prin 

intermediul aplicaţiei WEBEX.  

    Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: doamna Rusu 

Daniela manager interimar, Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, domnul Radu Bezniuc administrator 

executiv, R.A. Aeroportul Internaţional “George Enescu” Bacău, domnul Codreanu Cristian director 

general DGASPC Bacău,  directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de 

specialitate. 

  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia Educaţie, 

cultură,  artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea 

teritoriului şi lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii 

de zi. 

     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. Bine aţi venit la 

şedinţa ordinară de astăzi.  
 

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei ordinare din data de 31.05.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a județului Bacău, 

adoptată prin Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.109 din 28.05.2020; 

                  Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău  

                             

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului Judetean Bacau nr. 

303/2022 privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor aplicate la diferențierea acestora 

pentru R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău  ;  

                          Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
4. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 

terenului în suprafață de 804,80 m.p. din zona drumului județean DJ 241A, situat în sat Zăpodia, 
comuna Traian din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea Delgaz 
Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5. Proiect de hotărâre  privind solicitarea trecerii unui imobil - teren cu numărul cadastral 69191 și a 
unui imobil – clădire cu numărul cadastral 69191 – C1, înscrise în Cartea Funciară nr. 69191 
Bacău,  din domeniul public al Municipiului Bacău în domeniul public al Județului Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor operatorului S.C. Compania Romprest 

Service S.A. și pentru aprobarea Actului adițional nr. 6 la contractul de delegare a gestiunii 

serviciilor de colectare și transport deșeuri municipale în județul Bacău nr.180/2957 din 

06.05.2015; 
 Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

7. Proiect de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în calitate de membru, către 

Asociația Grupul de Acțiune Locală „Colinele Tutovei ”, pentru anul 2023; 
Iniţiator: dl. Valentin   Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 284/2022 privind 

aprobarea unor măsuri pentru asigurarea continuității transportului public de persoane prin curse 

regulate în aria teritorială de competență a județului Bacău, prin prelungirea valabilității 

contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport județean; 
Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 

119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 

și funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările ulterioare; 
Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

10. Proiect de hotărâre  pentru completarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 

154/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 

și funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Bacău de servicii juridice pentru dosarul nr 584/110/2023 aflat pe rolul 

Tribunalului Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Bacău prin  Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău la proiectul “HUB de servicii MMSS-SII MMSS” Cod 

MySmis 130963 finanţat în cadrul Programului Operaţional Competivitate 2014 – 2020; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

13.Proiect de hotărâre privind modificarea  şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr 

89/28.03.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza S.F./D.A.L.I. şi a indicatorilor 

tehnico-economici pentru proiectul “Reabilitare, eficientizare energetică şi extindere Complex Muzeal 

,,Iulian Antonescu” str. Nicolae Titulescu, Municipiul Bacău; 
 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

  14.Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Inspectoratul Şcolar Judeţean Bacău pentru 

organizarea şi desfăşurarea proiectului ,,Olimpiada Naţională de Ştiinţe pentru juniori, Bacău-2023”-

Ediţia a XVI-a; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 



3 

 

 

 

 

 

 

15.Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei Judeţului Bacău către Asociaţia de Dezvoltare 

Intercomunitară EURONEST pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Judeţului Bacău cu unităţile administrativ -  teritoriale 

din judeţ în vederea finanţării activităţii de protecţie de tip rezidenţial a persoanei cu handicap. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (6) coroborat cu dispozițiile art. 136 alin. (8) din Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, scot de pe proiectul ordinii de zi punctul 3 care se 

regăsește pe al doilea proiect al ordinii de zi suplimentare. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Motivul pentru care îl retrag de pe proiectul ordinii de zi este, 

pentru faptul că nu se terminase dezbaterea publică şi atunci ca să respect acest termen, îl pun pe ordinea 

de zi suplimentară.  
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 

Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi nr.1, 

cu următoarele proiecte:  
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al judeţului Bacău pe anul 

2023. 

Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

2. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Luizi–Călugăra în vederea 

cofinanțării proiectului “Modernizare sector de drum DJ 119B, podețe, șanțuri și rigole betonate”. 

Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 

Pentru primul punct de pe proiectul ordinii de zi suplimentare urgența constă în asigurarea cofinanțării 

proiectului “Finalizare proiectare și execuție Pavilion Municipal Bacău și integrarea în ansamblul medical al 

Spitalului Județean de Urgență Bacău”, finanțat prin Planul Național de Redresare și Reziliență, luând în 

considerare semnarea Contractului de finanțare nr. SP 93/19 în data de 23.06.2023 între Județul Bacău în 

calitate de beneficiar și Ministerul Sănătății, în calitate de Autoritate de Management pentru Planul Național 

de Redresare și Reziliență, drept pentru care se impune rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

Județului Bacău. Pentru această ocazie vreau să vă mulţumesc şi să vă felicit, pentru faptul că aţi votat 

trecerea din domeniul public al municipiului Bacău în domeniul public al judeţului Bacău. Iată că zilele 

acestea s-a concretizat şi finanţarea acestui obiectiv extrem de important. Vreau să vă anunţ că noi, pentru o 

mai bună corelare şi pentru a urgenta lucrările, suntem în faza de licitaţie cu fostul Spital Municipal. Se vor 

depune oferte pe data de 14 iulie. Am vrut să vă aduc la cunoştinţă ca să vedeţi care este stadiul a ceea ce 

dumneavoastră acum cu multe luni în urmă, aţi votat. 

Pentru punctul 2 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare urgența este motivată de faptul că obiectivul 

de investiții pentru a cărui realizare s-a solicitat asocierea este de interes județean și se află pe lista de 

investiții a județului Bacău pentru anul 2023, având bugetată suma de 300.000 lei, bani repartizați Județului 

Bacău prin Legea bugetului de stat 368/2022. În vederea demarării cât mai urgent posibil a lucrărilor care au 

fost avute în vedere încă din anul 2021, primarul comunei Luizi Călugara a solicitat urgentarea încheierii 

acordului de asociere ca urmare a ploilor torențiale din ultima perioadă care au distrus acostamentul 
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drumului împreună cu o parte din corpul asfaltat al părţii carosabile, toate acestea ducând la inundarea 

curților locuitorilor din zonă. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 

suplimentare nr.1. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.1 şi se aprobă cu 35 de 

voturi pentru şi o abţinere. Un consilier nu şi-a exprimat votul. 

 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 

Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi 

suplimentare nr.2 cu următorul proiect:  

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 

303/2022 privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor aplicate la diferențierea acestora pentru 

R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău;  

                Iniţiator: dl. Valentin  Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Pentru acest punct urgența este motivată de faptul că prin adresa nr. 2153 din 06.06.2023, înregistrată 

la Consiliul Județean Bacău sub nr. 15047 din 06.06.2023, Regia Autonomă Aeroportul Internațional 

„George Enescu” Bacău a solicitat modificarea tarifelor de handling pentru cursele charter regulate, 

începând cu sezonul estival 2023 pentru efectuarea a minim 10 zboruri pe o perioadă de 90 de zile 

calendaristice pe o singura destinatie, astfel încât această activitate să aibă următoarele efecte: 

 • Creșterea competitivității în atragerea companiilor aeriene, dar şi a pasagerilor în detrimentul altor 

operatori aeroportuari; 

 • Deschiderea de noi destinatii cu dublu rol: de afaceri și de vacanță; 

 • Volum crescut al pasagerilor;  

 • Bilete de avion la preţuri atractive. 

Planul de tarifare propus se bazează pe principiul acoperirii tuturor costurilor aferente activităților si 

asigură respectarea cerințelor de sustenabilitate pentru îndeplinirea indicatorilor de performanţă financiari şi 

nefinanciari. Din adresa regiei autonome rezultă că, tarifele urmează să fie aplicabile din luna aprobării de 

către Consiliul Județean Bacău, fapt pentru care se impune aprobarea de urgență a proiectului de hotărâre. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi suplimentare 

nr.2. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.2 şi se aprobă cu 35 de 

voturi pentru şi o abţinere. Un consilier nu şi-a exprimat votul. 

 

◄ Se trece la primul  punct al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă 

cuvântul domnului Cătălin Sandu şef serviciu, Serviciul administraţie publică locală, pentru a supune spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare  din data de 31.05.2023. Domnului Cătălin Sandu şef 

serviciu, Serviciul administraţie publică locală o înlocuieşte pe doamna Zară Elena Cătăina, secretar 

general al judeţului,  
 

   ♣ Dl Cătălin Sandu şef serviciu, Serviciul administraţie publică locală: Potrivit prevederilor  

art.182 alin. (4) coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările 

ulterioare, la începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 31.05.2023. 
 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei ordinare 

din data de 31.05.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă în 

unanimitate. 
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 ♣ Cătălin Sandu şef serviciu, Serviciul administraţie publică locală: Totodată, în conformitate 

cu prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 

acelaşi act normativ, conform cărora: 

 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 

prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 

interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 

obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 

 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 

cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 

drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 

alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare. 

 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul 

de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 

perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi 

cei care nu participaţi la vot. 

           ♣ Dl Scripăţ Constantin, vicepreşedinte: Nu voi participa la vot la punctul 8 de pe proiectul 

ordinii de zi. (punctul 7) 

 ♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 15 de pe proiectul 

ordinii de zi. (punctul 14). 

           ♣ Dna Egarmin Ana Maria, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 14 de pe proiectul ordinii 

de zi. (punctul 13). 

           ♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 15 de pe proiectul ordinii de 

zi. (punctul 14). 

           ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 16 de pe proiectul ordinii de zi. 

(punctul 15). 
 

◄ Se trece la punctul 2 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a 

județului Bacău, adoptată prin Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.109 din 28.05.2020. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

     ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Voiam să fac doar o referire la acest proiect, în privinţa 

importanţei lui şi totodată faptul, că anul trecut când a fost prezentat eu am avut o anumită poziţie. Vreau să 

spun că apreciez foarte mult acest proiect şi consider că atunci când vorbim de  problemele prin care trecem, 

securitatea noastră şi mă refer la securitatea regională, este foarte importantă. Mulţumesc şi pentru 

informarea care a fost făcută şi totodată solicit ca cei implicaţi să trateze foarte serios această problemă. De 

un an şi jumătate conflictul din Ucraina ne dă dureri de cap. Poate mulţi dintre noi ne-am învăţat cu acest 

conflict şi spunem că a trecut  pericolul. Opinia mea este că pericolul nu a trecut şi oricând, într-o singură 

noapte, într-o singură zi ne putem trezi într-o situaţie foarte complicată, iar munca lor este foarte importantă 

şi trebuie să acordăm atenţie celor ce fac acest lucru. Consecvent, PMP va vota acest proiect şi va susţine 

toate politicile de securitate a Consiliului Judeţean Bacău, pentru băcăuani. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

în unanimitate. 
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◄ Se trece la punctul 3 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de 
servitute asupra terenului în suprafață de 804,80 m.p. din zona drumului județean DJ 241A, situat în sat 
Zăpodia, comuna Traian din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea 
Delgaz Grid S.A. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

◄ Se trece la punctul 4 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil - teren cu numărul 
cadastral 69191 și a unui imobil – clădire cu numărul cadastral 69191 – C1, înscrise în Cartea Funciară 
nr. 69191 Bacău,  din domeniul public al Municipiului Bacău în domeniul public al Județului Bacău. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat.  

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. Un consilier nu şi-a exprimat votul. 
 

◄ Se trece la punctul 5 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor operatorului S.C. 

Compania Romprest Service S.A. și pentru aprobarea Actului adițional nr. 6 la contractul de delegare a 

gestiunii serviciilor de colectare și transport deșeuri municipale în județul Bacău nr.180/2957 din 

06.05.2015. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Eu am declarat acum câteva şedinţe, că nu voi vota nicio mărire 

nemotivată. Eu consider că această mărire este nemotivată. Nu m-au convins să votez şi nu cred că băcăuanii 

aşteaptă astăzi o mărire de tarife. Nu cred asta şi simţim cu toţii că este o cursă, cine măreşte primul preţul. 

Rămân consecvent şi nu voi vota această mărire. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mulţumesc pentru intervenţie. Referitor la mărirea tarifelor, nu 

presupune o mărire voită a tarifului din partea autorităţii sau din partea autorităţii tutelare ci este un efect de 

partea legii, un efect pe de o parte a războiului din Ucraina, care a mărit preţurile la materia primă şi la ceea 

ce înseamnă motorină, benzină şi prestare de serviciu. Să ştiţi că de ceva timp, cred că de acum 4 ani nu s-a 

operat nicio mărire de tarif. Nu cred că este nejustificată. Este justificată. Dacă consideraţi că nu putem mări,  

suntem în pericol să blocăm activitatea de colectare a deşeurilor. În primul rând că această negociere a avut 

loc pe parcursul unui an şi jumătate. O parte din tarifele care sunt  trecute acolo, să ştiţi că o parte au scăzut şi 

o parte au crescut. Exista riscul să ne trezim cu ANRSC-ul cu o mărire de tarif impusă de către ANRSC, dacă 

nu dădeam drumul la o majorare de tarif controlată, care este mult mai mică decât s-a solicitat iniţial. Mai 

mult decât atât, vreau să vă spun că suntem în faza în care noi o să scoatem la licitaţie acest serviciu, ceea ce 

înseamnă (pentru că expiră contractul), că acest tarif va fi valabil probabil câteva luni până se va adjudeca un 

alt sau acelaşi operator, care sperăm să fie mai jos decât este acum.  

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Suntem de acord că s-au mărit preţurile la benzină şi motorină dar să ştiţi 

că am să fac o comparaţie între agricultură şi operatorii de deşeuri. Un kg de grâu este 80 de bani şi mă uitam 

la un capitol de la deşeuri care este de 1645 propus de consiliul judeţean. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu este propus de consiliul judeţean. Vă rog să mai citiţi odată. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Ei au propus 1700 şi ceva… 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Haideţi să separăm instituţiile. Confundaţi ADIS-ul cu…  

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Să ştiţi că şi în agricultură se ară, se seamnă, se recoltează şi se consumă 

motorină de 7 ori mai mult ca la transportul gunoiului. Un kg de deşeuri este de 1,60 lei iar un kg de grâu este 

80 de bani. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 32 de voturi pentru, 3 voturi împotrivă şi  două abţineri.  
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 ◄ Se trece la punctul 6 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizației anuale a Județului Bacău, în 

calitate de membru, către Asociația Grupul de Acțiune Locală „Colinele Tutovei ”, pentru anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru şi două abţineri. Un consilier nu şi-a exprimat votul.. 
 

 

◄ Se trece la punctul 7 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Bacău nr. 284/2022 privind aprobarea unor măsuri pentru asigurarea continuității transportului public de 

persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a județului Bacău, prin prelungirea 

valabilității contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport județean. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici o să am o intervenţie, pentru că mă simt dator să vă 

anunţ în ce stadiu se află licitaţia cu transportul public judeţean. Ne aflăm în partea de evaluare a ofertelor 

financiare, suntem spre final, sperăm ca într-un timp cât mai scurt (2 – 3 săptămâni) să putem anunţa care 

sunt câştigătorii şi faptul că vom trece la un alt contract de delegare a transportului judeţean care va 

acoperi tot judeţul în condiţii mai bune decât a fost făcut până acum. Ca atare,  acest proiect de hotărâre 

este necesar tocmai pentru a menţine continuitatea transportului public la nivelul judeţului Bacău.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

   Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin, nu participă la vot.  

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Un consilier nu şi-a exprimat votul.  
 

◄ Se trece la punctul 8 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Bacău nr. 119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările ulterioare. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. Un consilier nu şi-a exercitat votul. 
 

 

◄ Se trece la punctul 9 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru completarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Bacău nr. 154/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu  

32 de voturi pentru, 3 voturi împotrivă şi două abţineri. 
 

 

◄ Se trece la punctul 10 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău de servicii juridice pentru dosarul nr 584/110/2023 aflat pe rolul 

Tribunalului Bacău. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru şi o abţinere. 

◄ Se trece la punctul 11 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea participării Judeţului Bacău prin  Direcţia 

Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău la proiectul “HUB de servicii MMSS-SII MMSS” 

Cod MySmis 130963 finanţat în cadrul Programului Operaţional Competivitate 2014 – 2020. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. Un consilier nu şi-a exercitat votul. 
 

◄ Se trece la punctul 12 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea  şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Bacău nr 89/28.03.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza S.F./D.A.L.I. şi a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul “Reabilitare, eficientizare energetică şi extindere Complex 

Muzeal ,,Iulian Antonescu” str. Nicolae Titulescu, Municipiul Bacău. 
 
    

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

◄ Se trece la punctul 13 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Inspectoratul Şcolar 

Judeţean Bacău pentru organizarea şi desfăşurarea proiectului ,,Olimpiada Naţională de Ştiinţe pentru juniori, 

Bacău-2023”-Ediţia a XVI-a. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Este o olimpiadă foarte frumoasă, atractivă, cu probe practice şi merită 

susţinută în care copiii din judeţul nostru au avut rezultate foarte bune de-a lungul timpului şi vom vota 

pentru. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Faptul că acest proiect face să fie la nivel naţional, o felicit pe 

doamna inspector general Egarmin Ana Maria şi sperăm într-o cât mai bună organizare. Data trecută cănd s-a 

organizat, a fost la fel de bine şi a ieşit foarte bine. Contează foarte mult, iar asta se va vedea şi în rezultatele 

celorlalţi copii care nu participă.  
  

Doamna consilier Egarmin Ana Maria, nu participă la vot.      

 Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 

36 de voturi pentru.  

◄ Se trece la punctul 14 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei Judeţului Bacău către Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitară EURONEST pentru anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

   Domnul consilier Pleşca George Bogdan şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel nu participă la vot. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru.  

◄ Se trece la punctul 15 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii Judeţului Bacău cu unităţile 

administrativ-teritoriale din judeţ în vederea finanţării activităţii de protecţie de tip rezidenţial a persoanei cu 

handicap. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

   Domnul consilier Isvoran Vasile nu participă la vot la acest proiect de hotărâre. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. 

 

      ◄ Se trece la punctul 16 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

judeţului Bacău pe anul 2023. 

 

♣ Dl preşedinte Valentin Ivancea  prezintă o structură sintetică a bugetului. 
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  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: În primul rând faptul că rectificarea este pentru proiecte să ştiţi că 

aveţi votul din partea PMP. Suntem consecvenţi în această acţiune dar am văzut acolo o cifră pe care vreau 

să vă aduc în atenţie mai ales doamnei consilier Egarmin Ana Maria – 1% pentru învăţământ. Eu cred că 

lecţia pe care ne-au dat-o profesorii acum o lună de zile, este o lecţie de care trebuie să ţinem cont când 

formăm bugetul şi propun ca anul următor să dăm atenţia cuvenită profesorilor şi educatorilor din judeţul 

Bacău.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Voiam să vă spun că noi putem finanţa învăţământul doar pe 

anumite axe, acolo unde avem atribuţiuni, iar acolo unde avem atribuţiuni, am şi finanţat. Nu consiliul 

judeţean dă salarii şi nu aş vrea să facem intervenţii demagogice în cadrul consiliului judeţean. Am prezentat 

un buget tehnic, structurat, bazat pe dezvoltare şi pe atribuţiunile pe care dumneavoastră împreună cu mine 

trebuie să le îndeplinim. Dacă consideraţi că noi putem mări contribuţia la învăţământ în afara atribuţiunilor 

noastre şi în afara codului administrativ, să ştiţi că puteţi să faceţi propunerea, dar o să rămâneţi cu ea, pentru 

că este ilegală. Noi nu putem să facem decât ceea ce avem în subordine. Dacă aţi observat, consiliul judeţean 

nu a făcut decât să promoveze extrem de mult învăţământul, să promovăm extrem de mult copiii merituoşi. 

De fiecare dată am făcut de aşa natură încât să premiem copiii, asta putem să facem şi asta am făcut. Nu 

putem să dăm salarii la profesori.   
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 36 de voturi pentru şi o abţinere. 
 

◄ Se trece la punctul 17 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Luizi –

Călugăra în vederea cofinanțării proiectului “Modernizare sector de drum DJ 119B, podețe, șanțuri și 

rigole betonate”. 
S 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

◄ Se trece la punctul 18 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Bacău nr. 303/2022 privind aprobarea tarifelor de aeroport și criteriilor aplicate la diferențierea 

acestora pentru R. A. Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Văd că hotărârile cu privire la Aeroport sunt în fiecare şedinţă. 

Acum înţeleg eu că venim cu o creştere de tarife nu? Câte curse are la ora actuală Aeroportul din Bacău? Ce 

flux de personal deserveşte? Nu pun aceste întrebări chiar aşa în necunoştinţă de cauză. Să ştiţi că la nivel 

naţional Aeroportul din Bacău, nu stă foarte bine la fluxul de pasageri. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Avem în sala şi pe domnul preşedinte Radu Bezniuc şi o să-i dau 

cuvântul să vă prezinte şi structura de handling. Văd că sunteţi un cunoscător în ceea ce priveşte zona de 

securitate şi mai ales  zona militară. Unul din efectele războiului a fost că aeroporturile din interiorul ţării, să 

fie golite de fluxul de pasageri, dar noi am mai explicat treaba asta odată. O să mai aveţi hotărâri de consiliu 

judeţean, care vor face să fim noi atractivi, că suntem într-o competiţie. Este foarte uşor din afară să critici 

fără să şti ce se întâmplă în interior şi fără să şti ce muncă stă în spate în a aduce o destinaţie pe care 

dumneavoastră nu aţi observat-o. Dar este adusă şi fără să fac alte promisiuni, vor mai veni, pentru că unul 

din motivele pentru care adoptăm astăzi acest tarif, este tocmai pentru a fi atractivi. Ori noi, nu putem să fim 

atractivi cu tarife mari, aşa cum dumneavoastră  nu ştiu unde aţi citit, că s-au mărit nişte tarife. Din contră, 

creăm un venit la Regia Autonomă pe de o parte şi pe de altă parte, avem posibilitatea pe baza acestuia să 

putem negocia cu orice companie. Atunci când negociezi, trebuie să ai în mână ceva cu ce să negociezi, nu 

doar clădirea. Este vorba de o întreagă strategie, inclusiv acest tarif pentru handling şi faptul că se operează 
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de către colegii noştri din cadrul aeroportului. Nu ştiu dacă ştiţi, dar să ştiţi că noi suntem aprobaţi adică 

Regia Autonomă, a fost aprobată cu un număr minim de lucrători pe aeroport, altfel fără de care nu aveam 

aurorizaţie, nu aveam avize, iar faptul că noi mai dezvoltăm un serviciu, mai prestăm un serviciu, nu face 

decât să fie un lucru bun. Înţeleg că Aeroportul fiind un subiect sensibil, toată lumea vrea să vorbească 

despre el, să arate cu degetul că nu se face sau nu este în regulă, pentru că într-adevăr, este un subiect 

fierbinte pentru toată lumea, dar noi ni l-am asumat şi am luat-o uşor, uşor să reconectăm Bacăul în Europa 

prin acest Aeroport şi aşa vom face. Ca atare, asta este una din măsurile necesare, pentru Reconnect, pentru 

acel program. O să mai venim cu alte două proiecte de hotărâri tot pentru Aeroport, tocmai pentru a lega şi 

alte localităţi, să creăm o conectivitate auto, în aşa fel încât să aducem pasageri pe Aeroport şi pe de altă 

parte, să deschidem noi rute prin stimulare financiară.  

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Să ştiţi că nu vorbesc în necunoştinţă de cauză. Acum o săptămână 

şi jumătate, am fost prezent la o conferinţă organizată de Asociaţia Aeroporturilor din România şi Bacăul nu 

a fost prezent. Credeţi că Bacăul poate să facă o politică separată faţă de ceea ce se face la nivel naţional? Eu 

nu cred. În al doilea rând, politica care se face pentru aeroporturile din România, să ştiţi că sunt implicat. Nu 

cred că este cazul să discutăm ceea ce fac eu şi atribuţiile mele în statul român, dar ceea ce am spus de 

fiecare dată legat de Aeroport să ştiţi că, chiar îmi doresc să avem un Aeroport de talie naţională, că 

europeană poate este prea mult. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că Aeroportul este internaţional.  

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Am votat de fiecare dată când a venit o hotărâre constructivă, 

pentru Aeroport. Când vorbim de competiţia din domeniu, este foarte mare. Lucrurile sunt complicate iar 

până una, alta, Aeroportul din Bacău este un eşec al PSD-ului şi o spun cu toată responsabilitatea cuvântului 

şi o să vedem până la final, pentru că totul este pe cifre. 

♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Cred că este o lipsă de respect faţă de colegii din sală. Noi am avut 

deja două întâlniri în care s-a explicat foarte clar parcursul şi paşii care s-au făcut şi care urmează să se 

facă la Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. S-a răspuns la întrebări, am discutat foarte mult 

iar domnul consilier dacă a fost absent, să citească procesele-verbale al şedinţelor din trecut. Nu cred că 

este ok ca pentru un singur consilier să reluăm toată discuţia despre Aeroport. Este o lipsă de respect 

pentru ceilalţi colegi care am participat la celelalte şedinţe, am pus întrebări şi ni s-a răspuns foarte clar la 

toate întrebările şi despre fluxul de pasageri şi despre strategia care urmează s-o aibă Aeroportul. Este o 

strategie destul de corectă şi din câte ştiu domnule consilier, Bacăul a fost prezent la acea şedinţă. 

♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Cred că ne inflamăm degeaba, pentru că prin comentariile făcute 

de domnul consilier de la PMP, denotă faptul clar, că nu citeşte nici măcar ordinea de zi. Haideţi să 

trecem la subiect şi la ceea ce chiar contează. Dânsul nu ne spune nimic nou, doar ceea ce crede 

dumnealui. 

Din considerente tehhnice, nu a putut fi redată intervenţia domnului preşedinte Radu Bezniuc de la 

Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Voiam să vă întreb câte curse sunt acum săptămânal? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este foarte uşor să aruncăm fără să ştim despre ce este vorba şi  

rămâne în retina cetăţeanului, că Aeroportul nu se implică. O asemenea manipulare nu cred că vă este 

onorabilă. Cum să ne arătaţi şi să ne spuneţi acum că Aeroportul nu a fost prezent, din contra, avem şi 

poze. Mai mult decât atât, poate nu ştiţi că am fost invitaţi la Barcelona ca Aeroport Internaţional şi în 

acest moment, avem reprezentant la această consfătuire, la nivel internaţional. Dumneavoastră vreţi să 

spuneţi ca Aeroportul să fie  cunoscut la nivel naţional, nu ştiu dacă reuşiţi. Aeroportul este internaţional, 

nu are cum să fie la nivel naţional.  

 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Văd că vă inflamaţi şi nu înţeleg de ce vă inflamaţi, pentru că v-am 

întrebat foarte simplu: Câte curse sunt săptămânal care pleacă din Bacău? Vreau o cifră. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră care aţi fost ministru al comunicaţiilor ştiţi că 

puteţi accesa site-ul Aeroportului Internațional „George Enescu” Bacău şi aveţi toate datele. O să vă 

spună domnul preşedinte Radu Bezniuc câte curse sunt pe săptămână. 

Din considerente tehhnice, nu a putut fi redată intervenţia domnului preşedinte Radu Bezniuc de la 

Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 
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♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Zilele trecute s-a prezentat Raportul de activitate a 

administratorului aeroportului a celor 100 de zile şi văd că unii colegi deja au uitat. Îmi pare rău pentru 

experienţa domnului fost ministru, însă să vi cu astfel de întrebări pe un buget consolidat în care 73% din 

totalul bugetului este axat pe dezvoltare şi din acest 73% , 78% sunt fonduri europene, cred că ar trebui să 

vă felicite nu ar trebui să vină cu astfel de întrebări. Aş vrea să vă întreb dacă tot ridicaţi mâna, prezentaţi 

dumneavoastră o altă instituţie judeţeană  unde au alocat 73% din buget pe dezvoltare.  

♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Eu am pus o întrebare simplă: Câte curse pe săptămână pleacă de 

pe Aeroportul din Bacău? Este o cifră şi aţi făcut atâta tam-tam din asta. Referitor la acea conferinţă aţi 

spus că nu au participat la dezbateri, au participat la vot dar asta este o altă problemă. Am pus o întrebare 

care în timp va avea consecinţe şi nu-mi doresc consecinţe. 

Discuţii în contradictoriu. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Sunt obligat să intervin cu nişte răspunsuri, pentru că l-aţi atacat pe 

domnul consilier ValerianVreme. Prima dată îi răspund domnului Pravăţ vizavi de citit. Domnule Pravăţ, 

să ştiţi că a citit mai bine decât aţi citit dumneavoastră amendamentele când aţi venit şi nu ştiaţi să le 

citiţi. Vizavi de 73% propuneri pentru dezvoltare, am văzut acolo că banii din Anghel Saligny sunt dublu 

faţă de cei din PNRR. Vizavi de Aeroport o să ne spună cetăţenii, pentru că se vede cu ochiul liber, nu 

trebuie să comentăm aici.  

♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Domnilor parlamentari, am senzaţia că dumneavoastră luaţi 

cuvântul ca şi cum aţi fi în Parlament şi cineva vă numără voturile şi luările de cuvânt. Domnule Vreme, 

habar nu aveţi câte instituţii de învăţământ sunt în subordinea consiliul judeţean. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 27 de voturi pentru şi două abţineri. Opt consilieri nu şi-au exprimat votul. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aveam de răspuns la o interpelare făcută de domnul consilier 

Olteanu de data trecută, referitor la schema de minimis şi sunt dator să-i răspund. Am strâns din toate 

localităţile ce am putut până acum şi am transmis dacă cineva de la nivelul judeţului a aplicat acel proiect, 

acel îndrumar. Niciunul dintre UAT-uri nu l-a aplicat deşi ştiu că l-am propus şi în cadrul Primăriei Oneşti şi 

la Primăria Bacău. Vreau să fac o singură referire: acel model, acel îndrumar nu poate fi aplicat de către 

Consiliul Judeţean, bineînţeles că nu poate fi furnizor de schemă de minimis decât în anumite condiţii. Noi 

am încercat să uşurăm activitatea UAT-urilor şi să încercăm să creăm un îndrumar prin care dacă UAT vrea 

să îl aplice este bine, dacă nu, evident că are autonomie. Noi nu putem obliga pe nimeni.  

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: În primul rând interpelarea era a grupului de consilieri PNL, 

nu era a mea. Eu sunt lider de grup şi am dat citire acestei interpelări. Pe de alta parte mă aşteptam,  ştiam 

acest răspuns şi de fapt vine să confirme ceea ce am afirmat noi la dezbatere şi la adoptarea proiectului. A 

fost un demers politicianist, propagandistic, care lăsa impresia că se face ceva. Spuneam de atunci, nu 

avea sens sa fie elaborat un proiect de hotărâre, pentru un astfel de mecanism de finanţare de minimis. Era 

mai utilă atunci o întâlnire cu primarii, o dezbatere cu ei şi poate atunci unii dintre ei ar fi inţeles. 

Mulţumesc domnule preşedinte, pentru răspuns. 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 27.06.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 

proces-verbal. 
 

 
 

 PREŞEDINTE, 

     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 

                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
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